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Írásbeli kérdés

Dr. Кёvér Lászlь
az Országgyíilés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI .

törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II. 24 .) ООУ
határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Varga Mihály, nemzetgazdasági
miniszterhez,

;,Meddig asszisztálnak még az ÁFA csalásokhoz 2.?"
címmel,

amelyre а választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr!

А K2108/1 . irományszámú válaszát köszönöm, ugyanakkor engedjen meg nekem egy megjegyzést а válassza l
kapcsolatban : (On láthatóan vagy tudatlanságból, vagy szándékosan nem válaszolt kérdéseimre .

Most arra várok Öntő l világos választ, hogy miért akarnak egy kijátszható, rossz rendszert bevezetni, ha van
annál olcsóbb és jobb is? Az Önök rendszere ugyanis csak egy minimális, nagyon könnyen kikerülhető,
minimál részt alkalmaz teljes rendszerként . Ebben а formájában nem fogja teljesíteni az elvárt
követelményeket, és egyes vélemények sz еrint legalább 3 módon annyira kikerülhető , hogy még а lebukás
veszélye sem fenyegeti az elkövetőt .

Mindezek mellett kérdezem : bevezetésre szánt rendszer tervezetérő l egyeztettek-e az agrár-érdekképviseletek
vezető ivel, akik tiltakoznak а szakmaiatlan bevezetés ellen ?

Újabb válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2014. december 12 .

s ltán
rszággyű lési képvisélő
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